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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

 

Ledamoten Håkan Jarmar utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll 

vilket ska ske måndagen den 15 juni. 

 

 § 2  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2015-05-12 justerats den 15 maj. 

 

§ 3 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

1.  Tvärpolitiska gruppen för trafik-, miljö- och planfrågor,    

 minnesanteckningar från 2015-05-27 

 

2. Synapsen nr 3/ 2015, epilepsiföreningens 

medlemstidning 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2015-06-17, § 4-8 

 

§ 4 

Anmälan av medborgarförslag om lekpark vid 

Långsjöbadet 

 

Till Älvsjö stadsdelsnämnd har 2015-01-24 inkommit ett 

medborgarförslag om lekpark vid Långsjöbadet. 

Förslagsställaren skriver följande. 

 

”Under sommarmånaderna spenderar många människor sin 

lediga tid vid Långsjöbadet i Älvsjö. En stor förändring av 

miljön vid Långsjöbadet genomfördes i och med att en 

restaurang uppfördes. För alla barn saknas dock något vid 

Långsjöbadet. När barnen har tröttnat på att gräva i sanden 

och bada så skulle det finnas ett stort behov av någon form av 

lekplats vid badet. Tidigare fanns en rutschkana som gick ut i 

vattnet. Jag efterfrågar inte någon jättestor lekpark eller en 

parklek, utan tror att barnen skulle vara väldigt nöjda med 
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exempelvis gungor, gungbräda, klätterställning eller 

motsvarande.”  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-05-28. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och tycker det är ett bra förslag. 

Rådet vill peka på ev. särskilda säkerhetsåtgärder som kan 

behöva tas med anledning av närheten till sjön. Rådet 

förutsätter också att tillgänglighet för barn med 

funktionshinder tas med i planeringen. 

 

§ 5 

Svar på medborgarförslag om regnskydd på hundgården i 

Solberga 

 

Medborgarförslaget innehåller förslag om att sätta upp någon 

form av regnskydd för hundägare vid hundrastgården i 

Solbergaskogen. Förvaltningen bedömer inte att behovet av 

regnskydd vid hundrastgården är så stort att det ska 

prioriteras i nämndens begränsade investeringsbudget för 

parker. Förvaltningen föreslår att medborgarförslaget avslås. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-05-26. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag. 

 

 
§ 6 

Svar på revisionskontorets årsrapport 2014 

 

Revisionskontorets årsrapport 2014 för Älvsjö 

stadsdelsnämnd visar sammanfattningsvis att Älvsjö 

stadsdelsnämnd i allt väsentligt har bedrivit verksamheten på 

ett ändamålsenligt sätt och från ekonomisk synpunkt 

tillfredsställande sätt. Nämndens interna kontroll bedöms ha 

varit tillräcklig och bokslut och räkenskaper är i allt 

väsentligt rättvisande. Förvaltningen delar i huvudsak 
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revisionskontorets bedömningar i rapporten och redovisar 

vilka åtgärder som vidtagits eller som kommer att vidtas. 

 

Revisorerna tillstyrker att Älvsjö stadsdelsnämnd och dess 

ledamöter beviljas ansvarsfrihet. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-05-29. 
 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit dela av ärendet. 

 
§ 7  

Remiss av betänkandet Moderniserad studiehjälp 

 

Kommunstyrelsen har remitterat remiss av betänkandet 

Moderniserad studiehjälp till bl.a. Älvsjö stadsdelsnämnd för 

yttrande.  

 

De förändringar som föreslås i betänkandet är framförallt att 

resurser förs över från det generella studiebidraget till de 

riktade studiestöden till ekonomiskt svaga hushåll. 

Studiebidraget renodlas därmed till ett utbildningspolitiskt 

stöd. Gymnasieungdomar upp till 20 år med 

funktionsnedsättning förs in i systemet och får studiebidrag i 

stället för förlängt barnbidrag och aktivitetsersättning. 

Förslaget innebär också att studiebidraget utbetalas till den 

studerande, istället för till vårdnadshavaren, även om hen är 

omyndig. 

 

Förvaltningen är positiv till förslaget, förutom att 

studiebidraget även i fortsättningen bör betalas ut till 

vårdnadshavaren så länge som den studerande är omyndig.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-06-01. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och tillstyrker förvaltningens 

förslag. Betänkandet har skickats på remiss även till centrala 

organisationer för funktionshinder och rådet utgår från att 

dessa har tagit del av betänkandet och framför de synpunkter 

som är aktuella för medlemmarna.     
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§ 8 

Remiss av detaljplan för utbyggnad Kämpetorpsskolan, 

idrottshall och förskola 

 

Förlaget till ny detaljplan omfattar Kämpetorpsskolan som 

ska byggas ut med högstadium, en ny förskola med sex 

avdelningar, en ny idrottshall med två fullstora spelplaner och 

konstgräs på Kämpetorps bollplans 11-mannaplan.  

 

Förvaltningen är mycket positiv till planen i sin helhet men 

har några synpunkter. Den nya skolbyggnaden mot 

Älvsjövägen kan läggas närmare vägen för att skapa en större 

skolgård. Den nya skolbyggnaden mot Solbergaskogen 

behöver få ett justerat läge för att skona de gamla ekarna och 

inte skapa en otrygg passage för gående bakom skolan. 

Trafiksituationen vid den nya angöringsgatan till skolan 

riskerar att bli rörig vid lämning och hämtning av barn. Det 

finns endast ett fåtal parkeringsplatser för besökare till 

idrottshallen och bollplanen vilket kommer att belasta 

kringliggande gator.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-05-28. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och instämmer i förvaltningens 

förslag. 

 

§ 9  

Övriga frågor 

Möte med rådet i Hägersten/Liljeholmen 

Mikael Erdefelt har varit i förnyad kontakt med rådet i 

Hägersten/Liljeholmen som föreslår antingen 15 oktober, 

10:e eller 12 november för ett gemensamt möte. Såväl den 15 

oktober som den 12 november sammanfaller med de datum  

som är inbokade för ordinarie sammanträden för rådet. 

Ordföranden kontaktar Mikael för att närmare diskutera 

frågan.  

 

Intressepolitiskt program HSO 

Programmet delades ut till rådet. Rådet önskar att 

programmet delges nämnden för kännedom. Förvaltningen 
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funderar på hur och när programmet lämpligen ska delges 

nämnden. 

 

Dialogseminarium HSO 

Ordföranden Helena Lanzer-Sillén berättade att hon deltagit i 

det seminarium för ordförande och vice som HSO anordnade 

den 20 maj. 

 

__________________________ 

 

 


